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SOCIĀLO LIETU ĀRKĀRTAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 15. 

 

2023. gada 29. augusts. 

Ķekavas sēžu zāle. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 9:00. 

 

Sēdes vadītāja - Sociālo lietu komitejas priekšsēdētāja Inese Jēkabsone. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Ints Vancāns, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Arnolds Keisters. 

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne, auditore Viktorija Belova, Administratīvā pārvaldes vadītājs Māris Zelčs.  

 

“Ķekavas sociālās aprūpes centrs” direktors Māris Barons. 

 

Citi deputāti – Juris Jerums, Andris Vītols.  

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - Par PA “Ķekavas ambulance” pievienošanas PA “Ķekavas sociālās 

aprūpes centrs” plānu 

 

 

 

Inese Jēkabsone atklāj sēdi. 

 

 

 

 

1. Informatīvs - Par PA “Ķekavas ambulance” pievienošanas PA “Ķekavas sociālās 

aprūpes centrs” plānu 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. Ir sagatavots plāns par PA “Ķekavas ambulance” 

pievienošanu PA “Ķekavas sociālās aprūpes centram”. Kā arī ir sagatavots pievienošanas 

procesā veicamo darbu un sagatavojamo dokumentu saraksts. Tiek saskaņoti termiņi par 

veicamo darbu izpildi. Tiek precizēta informācija par Ambulances darbiniekiem, ka ar 

01.01.2024.  darbinieki tiks pārcelti darbā PA “Ķekavas sociālās aprūpes centrs”, nemainot 

darba līguma būtiskos nosacījumus.   

 

mailto:novads@kekava.lv


2 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  - Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Māris Zelčs, Arnolds 

Keisters, Māris Barons, Viktorija Belova, Andris Vītols. 

 

Debašu sadaļā izsakās Juris Jerums – es joprojām nepiekrītu, tam, ka “Ķekavas ambulance” 

tiek pievienota “Ķekavas sociālās aprūpes centram”, neatzīstu to par lietderīgu no jebkādiem 

apsvērumiem, un paužu bažas, ka rezultātā  pasliktināsies pakalpojumu kvalitāte un 

pieejamība. Papildus tam piebildīšu, ka šis process aizņem daudz laika un prasa daudz 

administratīvo resursu, tā vietā, pašvaldība varēja šo piepūli izmantot pakalpojumu 

uzlabošanai.   

 

Debatēt turpina -  Māris Barons, Inese Jēkabosne, Arnolds Keisters,  Indra Priede.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Jēkabsone aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Ineses Jēkabsones – 

Precizēto Veicmo darbu plānu pieņemt zināšanai un nodot izpildei Ķekavas novada 

pašvaldības izpilddirektorei, PA “Ķekavas ambulance” vadībai un PA “Ķekavas 

sociālās aprūpes centrs” vadībai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

2. Priekšlikums no Ineses Jēkabsones – 

Iestrādāt pievienošanas Veicamo darbu plānā Sociālo lietu komitejas sēdes laikā 

veiktos precizējumus un iesnegt Komitejas locekļiem un aģentūru vadītājiem iepazīties, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.10:36 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Inese Jēkabsone 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


